
PROTOKOŁ NR LVI/10 
z posiedzenia LVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 30 września 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Krzysztof Arbaszewski oraz jeden radny nieobecny nieusprawiedliwiony – Pan Andrzej 
Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej oraz nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2010 r.  
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2011; 
2) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. 
3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 
4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla obszaru „Na Skarpie”; 
5) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Wyszków (ul. Leśna); 
6) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Leśna); 
7) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Białostocka); 
8) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości zabudowanej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 
9) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty z tytułu sprzedaŜy w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków; 

10) sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie; 

11) nadania nazw ulicom połoŜonym w Wyszkowie. 
       9. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budŜetu za pierwsze półrocze 2010 r. 

                 10. Zapytania i wolne wnioski. 
                 11. Zamknięcie obrad. 
 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących uchwał: 



 2 

• w punkcie 8, podpunkt 4 - uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu; 

• w punkcie 8, podpunkt 5 - uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 

• w punkcie 8, podpunkt 6 - uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do 
Lokalnej Grupy Działania; 

• w punkcie 8, podpunkt 6 - uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania            
w Szpitalu w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, Rady 
m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 1), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

            Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Jana Abramczyka. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 1) zostali wybrani: 
1. P. Wojciech Łysik; 
2. P. Adam Mickiewicz; 
3. P. Mieczysław Karpiński. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 12 sierpnia 2010 r. oraz 
nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 2 września 2010 r. w wyniku głosowania jawnego 
(głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) zostały przez radnych przyjęte. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za  sierpień 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Kacperski spytał czy wszystkie dzieci, których rodzice złoŜyli podania o przyjęcie do 
Ŝłobka czy przedszkoa zostały przyjęte? 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, ok. 50 dzieci nie zostało przyjętych do 
przedszkoli, ale były to dzieci rodziców niepracujących. Ok. 920 dzieci zostało przyjętych do 
pięciu publicznych przedszkoli, ale w przedszkolach niepublicznych, które gmina 
dofinansowuje, pozostało jeszcze bardzo duŜo wolnych miejsc. 
P. Abramczyk poprosił o spowodowanie interwencji na terenie myjni, która powstała na             
ul. Pułtuskiej (przed przejazdem kolejowym). Poinformował, Ŝe myjnia ta jest 
samoobsługowa, czynna całą dobę i w godzinach nocnych kierowcy na placu „kręcą piruety” 
strasznie hałasując. Mieszkańcy okolicznych bloków  skarŜą się i proszą o pomoc. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe gmina nie ma wpływu na godziny 
otwarcia punktów usługowych. Jedynym rozwiązaniem w tym przypadku jest zgłaszanie 
problemu zakłócania ciszy nocnej do straŜy miejskiej i policji. 
P. Łysik spytał, czy gmina ma wpływ na inwestycję prowadzoną na ul. Serockiej 
(organizacja ruchu, oznakowanie)? 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe jeŜeli chodzi o instrumenty prawne, to nie. 
Ulica Serocka jest drogą krajową, więc organizacja ruchu, zapewnienie bezpieczeństwa, 
oznakowanie itp. leŜy w gestii Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.  
P. Stoszewska-Vallati – mieszkanka Wyszkowa zwróciła się z zapytaniem dlaczego na               
ul. Białostockiej nie ma kanalizacji i doprowadzonego gazu? 
Druga sprawa, na którą chciała zwrócić uwagę, to wycinanie drzew na terenie miasta. 
UwaŜa, Ŝe jest to nagminne i wykonywane bez zastanowienia. Sugeruje, Ŝe aby zwiększyć 
ilość miejsc parkingowych, naleŜy budować nowe, wielokondygnacyjne garaŜe (np. na 
terenie gdzie staje cyrk), a nie wycinać drzewa. 
P. Koński poprosił, aby zwrócić uwagę na remont ul. Serockiej, gdyŜ wykonywany jest tam 
nowy chodnik, w środku którego znajdują się słupy. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe o wszystkich pracach, które są 
prowadzone na ul. Serockiej decyduje GGDKiA. 
P. Malinowski spytał, czy jest zaprojektowana kanalizacja sanitarna w ul. Serockiej (między 
ul. Piłsudskiego a ul. Zapole)? 
P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała,                  
Ŝe sprawdzi to dokładnie i poinformuje radnego. 
P. Kacperski spytał, czy władze miasta mogłyby rozpocząć rozmowy z PKP na temat 
wydzierŜawienia wolnego placu przy ul. Okrzei w celu zlokalizowania tam przez gminę 
parkingu? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe gmina planuje przejąć od PKP cały teren, 
więc wtedy będzie moŜna się nad tym zastanowić. ZauwaŜył jednak, Ŝe problem braku 
miejsc parkingowych nie wynika z tego, Ŝe gmina ich nie buduje, bo ostatnio wybudowała 
ich kilkadziesiąt, ale z tego, Ŝe wiele instytucji czy przedsiębiorców budujących nowe 
budynki, nie myśli o parkingach dla swoich klientów. Wobec powyŜszego, jeŜeli gmina 
będzie budowała nowe parkingi, urząd zwróci się do tych instytucji o dofinansowanie do ich 
budowy. Jednocześnie, nawiązując do wypowiedzi Pani Stoszewskiej-Vallati dodał, Ŝe 
budowanie wielopoziomowych parkingów w centrum miasta jest nieestetyczne                               
i nierentowne. Odchodzi się juŜ od takich inwestycji, a co raz częściej centra miast są wręcz 
zamykane dla ruchu samochodów. 
P. Łysik zauwaŜył, Ŝe kaŜdy inwestor uzyskując pozwolenie na budowę budynków 
wielopowierzchniowych ma określoną w pozwoleniu wymaganą powierzchnię parkingową, 
ciągi komunikacyjne czy tereny zielone. Brak miejsc parkingowych w mieście jest 
narastającym problemem, który trzeba rozwiązać. UwaŜa, Ŝe dbanie o potrzeby mieszkańców 
naleŜy do obowiązków gminy, wobec powyŜszego moŜe naleŜałoby znaleźć jakieś 
moŜliwości prawne, które zobowiązywałyby równieŜ mniejsze instytucje do zabezpieczenia 
miejsc parkingowych dla swoich klientów. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe urząd przebudowując czy remontując 
ulice w mieście stara się budować dodatkowe parkingi. Nie da się pobudować parkingów 
przy kaŜdej instytucji, sklepie, szkole itp. Brakuje miejsc parkingowych przy blokach 
niektórych spółdzielni mieszkaniowych, w związku z powyŜszym mieszkańcy parkują                  
w pasach drogowych. 
P. Łysik zauwaŜył, Ŝe np. w Warszawie wprowadzany jest system „Parkuj i jedź”, więc  
moŜe i w Wyszkowie taki system by się sprawdził. 
P. Kaszubski – Sołtys miejscowości Puste Łąki spytał, czy to prawda, Ŝe od 01.10.2010 r. 
ma zostać zlikwidowany Ośrodek dla Uchodźców w Pustych Łąkach? 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, Ŝe tak to prawda, ośrodek zostanie 
zlikwidowany od 1 października 2010 r. Firma, która prowadziła ośrodek, nie przystąpiła do 
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przetargu z tego tytułu, Ŝe znacząco zmniejszyła się liczba cudzoziemców  zamieszkujących 
w ośrodku 
P. Mieszało – Przewodniczący Osiedla Nr 10 zgłosił, Ŝe wykonawca nie dokończył 
przebudowy skrzyŜowania torów kolejowych z ul. SkarŜyńskiego w Rybienku Leśnym.             
W dalszym ciągu brak tam jest części chodnika. 
P. Fijałkowska –  poinformowała, Ŝe gmina ponownie wystąpi do PKP o dokończenie tego 
odcinka pasa drogowego. 
P. Głowacki spytał czy w poprawianym planie zagospodarowania przestrzennego znajdą się 
konkretne zapisy w sprawie budowy parkingów. UwaŜa, Ŝe naleŜy coś zrobić w tym 
kierunku, aby nie powtarzały się takie sytuacje, Ŝe inwestor miał w obowiązku wybudować 
parkingi, zrobił to zgodnie z zapisami w pozwoleniu na budowę, natomiast po odbiorze 
budynku, parkingi przekształcił na sklepy czy magazyny. Przykładem takiego postępowania 
jest np. wybudowany budynek Galeo czy Plaza. 
Poprosił równieŜ Burmistrza o odpowiedź w sprawie wycinania nadmiernej ilości drzew na 
terenie miasta.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe jeŜeli drzewa są chore, suche lub znajdują 
się w kolizji z inwestycją, zarówno gminną, powiatową, wojewódzką czy krajową, to są 
wycinane. Przed wycięciem kaŜdego drzewa musi być decyzja pozwalająca wyciąć takie 
drzewo. JeŜeli drzewo zostanie wycięte bez pozwolenia, są za to naliczane ogromne kary 
finansowe. Odnośnie nowego planu zagospodarowania przestrzennego, Burmistrz 
poinformował, Ŝe ten plan doprecyzowuje zapisy, zwiększa powierzchnie co do ilości miejsc 
parkingowych jak i powierzchni biologicznie czynnej.  
P. Głowacki zasugerował, aby przy wydawaniu pozwoleń na wycinkę drzew, bardziej się 
temu przyglądać. MoŜe te pozwolenia wydawane są „zbyt lekką ręką”. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski zauwaŜył, Ŝe nie tylko gmina wydaje pozwolenia na 
wycinkę drzew. Dodał, Ŝe gmina nie tylko wycina drzewa, ale dokonuje w ciągu roku bardzo 
duŜo nowych nasadzeń.  
P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 uwaŜa, Ŝe problem parkingów, to głównie 
wina mieszkańców, którzy wszędzie poruszają się samochodami. NaleŜy zacząć od siebie               
i dawać przykład innym, zamieniając samochód na rower czy chodzenie pieszo. 
P. Anuszewska – mieszkanka Wyszkowa zwróciła się z prośbą do radnych o sprawdzenie           
i rozstrzygnięcie sprawy, która trwa juŜ od kilku lat, a która dotyczy roszczeń związanych             
z postępowaniem wywłaszczeniowym w latach 1983 - 1984. UwaŜa, Ŝe podjęte wtedy 
decyzje były niezgodne z prawem i dlatego zwraca się o rekompensatę za wywłaszczone 
nieruchomości. 
P. Birnacki – Przewodniczący rady Miejskiej poinformował, Ŝe P. Anuszewska zwróciła 
się do Przewodniczącego Rady Miejskiej i do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej             
z pismem o wyjaśnienie sprawy. Uzyskane jednak odpowiedzi nie usatysfakcjonowały                  
P. Anuszewskiej. Dodał, Ŝe wszystkie materiały związane ze sprawą, znajdują się  do wglądu 
w Biurze Rady Miejskiej.   
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe juŜ od 8 lat toczą się sprawy związane            
z Panią Anuszewską. Wielokrotnie wyjaśniano Pani, Ŝe wszystko zostało przeprowadzone 
zgodnie z obowiązującym wtedy prawem. Sprawa była badana najdokładniej, najrzetelniej                      
z pomocą kancelarii prawnej. Dodał, Ŝe jeŜeli Pani Anuszewska uwaŜa, Ŝe jeŜeli ktoś złamał 
prawo, ewentualnie naruszył jej dobra, powinna złoŜyć doniesienie do prokuratury czy na 
policję.  
P. Łysik zaapelował o przestrzeganie uchwalonego wcześniej porządku obrad.  
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Ad. 8. 
1) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2011. Poinformował, Ŝe w stosunku 
do roku 2010, wzrost stawek podatku od nieruchomości wynosi ok. 2,6%. Jest to wzrost       
o stopę inflacji. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk zwrócił się z prośbą do Burmistrza, aby w miarę moŜliwości rozkładać 
podatek na raty osobom, które wystąpią z takim wnioskiem. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/416/10 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na rok 2011. 
 
2) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na rok 2010. Poinformował, Ŝe do projektu uchwały, którą radni 
otrzymali wcześniej, została wprowadzone autopoprawką Burmistrza następujące zmiany: 
1. wydatki: 

• 416.075 zł – dotacja dla Powiatu Wyszkowskiego na ul. Zakręzie na 2011 r. 
(„Schetynówki”); 

• 1.482.000 zł – termomodernizacja placówek oświatowych w 2012 r.; 
• 450.000 zł – termomodernizacja WOK „Hutnik” w 2012 r.; 
• 13. 000 zł – remont dachu w Szkole Podst. Nr 2; 
• - 85.000 zł – zmniejszenie wydatków po zakończeniu i rozliczeniu inwestycji                 

(ul. Kościelna/Strumykowa); 
• 25.000 zł- budowa Skate Parku (po rozstrzygnięciu przetargu); 
• 15.000 zł – budowa chodników; 
• 100.000 zł – budowa ul. Dębowej w Leszczydole Nowinach; 

      2. dochody: 
• 68.000 zł – sprzedaŜ mienia. 

Pozostałe planowane zmiany w budŜecie to m.in.: 
1. dochody: 

• +162.000 zł – sprzedaŜ nieruchomości; 
• +50.400 zł – subwencja oświatowa; 
• przesunięcia w dziale Pomoc społeczna. 

2.   wydatki: 
• zmiana na projekt unijny zadania „Budowa siecie kanalizacji sanitarnej w Rybienku   

Starym, Tulewie Górnym i Rybnie”; 
• +50.000 zł - budowa ul. Orzechowej; 
• +12.000 zł – budowa ul. Sikorskiego; 
• -12.000 zł – odnowa Centrum Kamieńczyka (ulice); 
• -25.000 zł – plany zagospodarowania przestrzennego; 
• +50.000zł - poprawa efektywności energetycznej budynków uŜyteczności publicznej                          

(termomodernizacja); 
• +35.000 zł – remont dachu budynku WOK „Hutnik”. 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski nawiązując do autopoprawki dotyczącej udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu na dofinansowanie przebudowy ciągu dróg 
powiatowych, poinformował, Ŝe dofinansowanie dotyczy konkretnie projektu przebudowy 
ul. Zakręzie. NajwaŜniejszym elementem przebudowy tej ulicy jest poprawa bezpieczeństwa 
komunikacyjnego. JeŜeli powiat uzyska 50% dofinansowania na całą inwestycję, gmina 
wtedy pokryje 25% wartości inwestycji. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Łysik spytał dlaczego powiat chce skorzystać z dofinansowania na „Schetynówki”                
a nie z RPO, gdzie w 2008 r. moŜna było uzyskać 85% dofinansowania a nie 50%? 
Spytał równieŜ, co w sytuacji, jeŜeli teraz radni przegłosują zmiany w budŜecie, 
uwzględniające dofinansowanie dla powiatu, a uchwała dotycząca udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Wyszkowskiego nie zostanie podjęta? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe najpierw musi być zabezpieczenie finansowe w budŜecie,                
a potem dopiero moŜna podejmować uchwałę. 
P. Łysik spytał, czy remont dachu WOK „Hutnik” znajduje się w ramach termomodernizacji 
budynku, czy jest to oddzielna inwestycja? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe są to oddzielne inwestycje. Remont dachu planowany jest              
w tym roku, natomiast termomodernizacja budynku dopiero w roku 2012. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiadając na pytania P. Łysika, poinformował, Ŝe 
prawdopodobnie budowa innych dróg została zgłoszona do RPO o dofinansowanie. 
Wiadomo równieŜ, Ŝe nie na wszystkie drogi udało się pozyskać dofinansowanie. W tej 
chwili jest szansa, aby skorzystać ze środków zewnętrznych, więc naleŜy to wykorzystać. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na rok 2010. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/417/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na rok 2010. 
 
3) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, Ŝe na poprzednich posiedzeniach Rady 
Miejskiej zostały zabezpieczone środki na pomoc finansową dla powiatu na: przebudowę                
ul. I AWP, na wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy ul. Zakręzie oraz budowę 
chodnika przy ul. Jagiellońskiej. Aby sfinalizować te przedsięwzięcia, naleŜy podjąć 
powyŜszą uchwałę. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/418/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 
4) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu (przebudowa ciągu dróg powiatowych). Poinformował,               
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Ŝe powyŜsza uchwała została omówiona przy podejmowaniu uchwały w sprawie zmian                
w budŜecie Gminy Wyszków. 
P. Łysik spytał, czy powołany w uchwale numer Dziennika Ustaw publicznych ustawą                
o finansach publicznych jest prawidłowy? 
P. Skarbnik sądzi Ŝe tak, ale dla bezpieczeństwa jeszcze to sprawdzi. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/419/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej- P. Biernacki ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.00. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
5) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa                
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, Ŝe Powiat Wyszkowski wystąpił        
do Burmistrza z wnioskiem o przejęcie zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Wyszkowskiego polegającego na zimowym utrzymaniu na terenie Gminy Wyszków dróg 
będących drogami powiatowymi i ulic miejskich, będących drogami powiatowymi                  
w okresie od 01.11.2010 r. do 31.12.2010 r. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się –0 ), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/420/10 w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
 
6) Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Wyszków do Lokalnej Grupy Działania. Poinformował, Ŝe Gmina Wyszków 
postanowiła przystąpić  do Lokalnej Grupy Działania „Równiny Wołomińskiej”, poniewaŜ 
daje ona moŜliwości skuteczniejszego aplikowania o pozyskiwanie środków finansowych 
niŜ Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Puszczy Białej i Kamienieckiej”, do której Gmina 
Wyszków równieŜ naleŜy.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe Gmina Wyszków przystępując do nowej 
grupy działania, nie występuje z poprzedniej. Dodał, Ŝe do LGD „Równiny Wołomińskiej” 
naleŜy juŜ Gmina Wołomin, Tłuszcz, Poświętne, Jadów, Strachówka, Klembów i Zabrodzie. 
JeŜeli do tej grupy przystąpi Gmina Wyszków, wtedy równieŜ będzie mogła przystąpić do 
niej Gmina Brańszczyk, gdyŜ jest to wspólnota terytorialna. 
P. Łysik spytał, czy w statucie LGD „Równiny Wołomińskiej” zawarty obszar działania,  
nie będzie ograniczał moŜliwości skorzystania z inicjatyw wspólnych przez Gminę 
Wyszków oraz jakie środki finansowe gmina musi ponieść przystępując do tej grupy? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe cele zawarte w statucie dotyczą bardzo 
szerokiego pola działania. Obszar działania obejmuje tereny o podobnych, często wspólnych 
tradycjach historycznych, kulturalnych oraz zbliŜonych warunkach przyrodniczych. Opłaty 
za uczestnictwo w LGD kształtują się najprawdopodobniej na poziomie ok. 3.500 zł. 
P. Łysik spytał, czy Gmina zabezpieczyła środki w budŜecie na ten cel? 
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Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe zostały zabezpieczone w budŜecie środki 
finansowe na opłatę w obecnej Lokalnej Grupie Działania. W związku z tym, Ŝe gmina nie 
musi w tym roku płacić tej opłaty, automatycznie środki te zostaną przekazane dla nowej 
Grupy. 
P. Mickiewicz spytał, czy koniecznie w uchwale musi być zapis, Ŝe do reprezentowania 
Gminy Wyszków w LGD upowaŜnia się Burmistrza Grzegorza Nowosielskiego? Co będzie  
z uchwałą, jeŜeli Burmistrzem Wyszkowa będzie ktoś inny? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe taki jest wymóg tzn. muszą być podane 
dane personalne osoby upowaŜnionej do reprezentowania gminy. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/421/10 w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków 
do Lokalnej Grupy Działania. 
 
7) Sekretarz Gminy – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu w wyborach do rad gmin, rad powiatów               
i sejmików województw, Rady m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów                 
i prezydentów miast. Poinformowała, Ŝe w związku ze zbliŜającymi się wyborami, naleŜy 
utworzyć w szpitalu odrębny obwód głosowania. Podyktowane jest to przepisami, które 
mówią, Ŝe jeŜeli w dniu wyborów w szpitalu będzie przebywało więcej niŜ 15 wyborców, 
taki obwód musi zostać utworzony. W związku z powyŜszym prosi o podjęcie powyŜszej 
uchwały. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/422/10 w sprawie utworzenia obwodu głosowania   
w Szpitalu w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, Rady m.st. 
Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. 
 
8) P. Kozon – Kierownik w  Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Wyszkowa dla obszaru „Na Skarpie”. Poinformowała, Ŝe projekt powyŜszej 
uchwały został przygotowany zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej z dnia 18 grudnia 2008 r.  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia tego planu oraz po stwierdzeniu zgodności ze 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków. 
Obszar planu obejmuje tereny połoŜone w Gminie Wyszków o powierzchni 61 ha                          
a przedmiotem miejscowego planu zagospodarowania są tereny o funkcji mieszkaniowo-
usługowej, usługowo-mieszkaniowej oraz tereny zieleni urządzonej, zieleni krajobrazowo-
ekologicznej wraz z infrastrukturą techniczną i komunikacyjną. Głównym zadaniem tego 
planu jest unormowanie układu komunikacyjnego na tym terenie. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe załącznikiem do 
powyŜszej uchwały są rozstrzygnięcia w sprawie uwag wniesionych do projektu planu.              
W związku z powyŜszym, rada musi przegłosować kaŜdą uwagę, która została zgłoszona do 
planu, a nie została uwzględniona przez Burmistrza Wyszkowa. 
P. Łysik zaproponował, aby radni przegłosowywali poszczególną uwagę, odczytaną przez              
P. Kozon. 
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Uwagi Pani Dominiki Składanowskiej zam. 02-070 Warszawa ul. Solaviego 8/2: 
Prośba o wykreślenie zapisu § 5 ust 1 lit d) o treści „Nakaz stosowania jednakowej 
kolorystyki dla poszczególnych elementów elewacji budynku, takich jak: cokół, pilastry, 
stolarka okienna, balustrady”  
Radni w wyniku głosowania jawnego:  

• „za” odrzuceniem uwagi       - 12 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 2 
• wstrzym. się                            - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
1) Proponowane określenie w/w §: „Zakaz stosowania materiałów refleksyjnych, 

dających dokładne lustrzane odbicie otoczenia” zmienić na: dopuszcza się stosowanie 
(…) na …%powierzchni elewacji. 

  Radni w wyniku głosowania jawnego:  
• „za” odrzuceniem uwagi       - 13 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• wstrzym. się                            - 0 

  odrzucili powyŜszą uwagę. 
3)   Wniosek o określenie dopuszczalnej maksymalnej powierzchni przeszklenia. 

Radni w wyniku głosowania jawnego:  
• „za” odrzuceniem uwagi       - 11 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• wstrzym. się                            - 2 

  odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwaga Państwa Renaty i Adama Wójcik zam. 07-200 Wyszków ul. Nadgórze 50: 

1) Prośba o umieszczenie osiedlowej drogi dojazdowej wzdłuŜ działki nr 4288/10. 
Radni w wyniku głosowania jawnego:  

• „za” odrzuceniem uwagi       - 14 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• wstrzym. się                            - 1 

  odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwaga Pana Grzegorza Kaflik  zam. 07-221 Brańszczyk: 

1) Prośba o podzielenie działek dwoma ulicami poprzecznymi. Ujęcie w planie drogi 
zaznaczonej w przedstawionym projekcie liniami przerywanymi. 

Radni w wyniku głosowania jawnego:  
• „za” odrzuceniem uwagi       - 15 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• wstrzym. się                            - 0 

  odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwaga Państwa Jolanty i Antoniego Niemczyk zam. 07-200 Wyszków ul. Św. Idziego100:                

1) Dla przebiegu linii elektrycznej wysokiego napięcia przebiegającej obecnie przez 
Os. Na Skarpie zaplanowanie zmiany przebiegu linii napowietrznej na ziemną 
biegnącą w projektowanych ulicach bądź istniejących. 

Radni w wyniku głosowania jawnego:  
• „za” odrzuceniem uwagi       - 14 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
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• wstrzym. się                            - 0 
  odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwaga Państwa I. M. Karpińskich zam. 07-200 Wyszków ul. Białostocka 38a: 

1) Prośba o zwęŜenie pasa drogowego ul. Bohaterów A.K. 
 Radni w wyniku głosowania jawnego:  

• „za” odrzuceniem uwagi       - 14 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• wstrzym. się                            - 1 

  odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwaga Pani Teresy Korzeniowskiej zam. 07-200 Wyszków ul. 1 Maja 1/26 oraz Pani   
Marioli Mrozowiskiej  zam. 07-200 Wyszków  ul. Św. Idziego 92: 

1) Sprzeciw wobec usytuowania drogi na działce nr 4294/5. 
 Radni w wyniku głosowania jawnego:  

• „za” odrzuceniem uwagi       - 15 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• wstrzym. się                            - 0 

  odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
P. Malinowski zwrócił uwagę, Ŝe brak jest załącznika do uchwały (mapy) w prawidłowej 
skali. 
P. Kozon poinformowała, Ŝe taka mapa znajduje się do wglądu w Wydziale Strategii                   
i Rozwoju Gminy. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru „Na 
Skarpie”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/423/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru „Na Skarpie”. 
 
9) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 
Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy 5 nieruchomości połoŜonych                            
w Wyszkowie przy ul. Leśnej oznaczonych następującymi nr ewidencyjnymi: 1315/5, 
1317/5, 1318/5, 1320/6, 5587/7 o łącznej powierzchni 4542 m². Działki będą zbyte jako 
jedna nieruchomość. Łączna wartość nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę 
majątkowego wynosi 379.393 zł.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe poszczególne działki, które gmina chce 
sprzedać jako jedną nieruchomość, są bardzo wąskie i nie nadawały się do samodzielnego 
zagospodarowania. Sprawą bardzo waŜna jest uruchomienie terenów przemysłowych gminy 
i ich zagospodarowanie. Dodał, Ŝe jest zainteresowanie trenami tam połoŜonymi. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/424/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
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w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 
Wyszków. 
 
10) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy nieruchomości połoŜonej w Wyszkowie przy                     
ul. Leśnej oznaczonej nr ewidencyjnym 1280/2 o powierzchni 4524 m². Wartość 
nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 282.300 zł.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/425/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
11) Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy nieruchomości połoŜonej w Wyszkowie przy                     
ul. Białostockiej oznaczonej nr ewidencyjnym 4217 o powierzchni 1214 m². Wartość 
nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 116.554 zł.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/426/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
12) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                  
w trybie przetargu nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy nieruchomości zabudowanej połoŜonej              
w Wyszkowie przy ul. 11 Listopada oznaczonej nr ewidencyjnym 3546 o powierzchni             
4338 m². Wartość nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 
4.047.736 zł. Dodała, Ŝe jest to nieruchomość, na której znajduje się przedszkole 
„Słoneczko”. RozwaŜane były róŜne opcje w sprawie zagospodarowania tej nieruchomości. 
Były plany, aby wybudować tam budynek mieszkalny z przedszkolem na dole. Niestety 
byłoby to bardzo trudne do realizacji, gdyŜ przedszkole musi funkcjonować a prowadzenie 
tam robót budowlanych wiązałoby się  z duŜym zagroŜeniem dla dzieci. Po 
przeanalizowaniu róŜnych wariantów, podjęto decyzję, aby sprzedać tę nieruchomość,            
a w zamian za to zobowiązać nabywcę działki do wybudowania wcześniej, nowego 
przedszkola przy ul. Meliorantów, gdzie miasto posiada ponad 1 ha gruntów przeznaczonych 
pod oświatę. P. Kozon poinformowała, Ŝe gmina przygotowuje przetarg ograniczony – 
dwustopniowy. W pierwszym etapie oferenci przedstawiają koncepcję przedszkola                
i wpłacają wadium. Komisja wybiera najlepsze oferty i do drugiego etapu, czyli licytacji, 
przystępują juŜ tylko wybrani oferenci. Zabezpieczeniem dla gminy jest zapis w ofercie 
przetargu, zobowiązujący nabywcę do uiszczenia na rzecz gminy kwoty 2 mln złotych. 
Kwota ta zostaje zapisana w księdze wieczystej i wpłacona do depozytu sądu. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Łysik poinformował, Ŝe Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały po uwzględnieniu następującej poprawki przyjętej przez Komisję:                  
w §2 projektu uchwały dopisać: „Jednocześnie zobowiązuje się Burmistrza Wyszkowa do 
zapewnienia ciągłości funkcjonowania Przedszkola Nr 3”. 
P. Kozon poinformowała, Ŝe opinia pani mecenas jest taka, Ŝe takiego zapisu nie moŜna 
zawrzeć w uchwale. 
P. Łysik stwierdził, Ŝe jeŜeli takiego zapisu w uchwale nie będzie, to automatycznie opinia  
Komisji w sprawie tego projektu uchwały jest negatywna. Będzie głosował przeciw przyjęciu 
uchwały w tej formie. 
Mecenas – P. Łubińska poinformowała, Ŝe nie ma podstawy prawnej, aby taki zapis znalazł 
się w uchwale. 
P. Łysik uwaŜa, Ŝe gmina powinna najpierw wybudować przedszkole, a dopiero potem 
sprzedać działkę w przetargu nieograniczonym. 
P. Malinowski równieŜ jest tego samego zdania co radny Łysik. Nie rozumie pośpiechu,               
w którym ta transakcja ma zostać zrealizowana. UwaŜa, Ŝe skoro przedszkole nie jest w tak 
złym stanie technicznym, moŜna to zrobić w terminie późniejszym. UwaŜa równieŜ, Ŝe 
formuła przetargu ograniczonego jest nieuzasadniona i nie jest w interesie gminy. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe rozwaŜane były róŜne opcje w tej sprawie. 
Stwierdził, Ŝe nie ma moŜliwości likwidacji oddziałów przedszkolnych, bo dzieci wciąŜ 
przybywa. Jest przeciwny równieŜ zaciąganiu kredytu na wybudowanie przedszkola, a taka 
byłaby konieczność, jeŜeli działka nie zostanie sprzedana. 
P. Łysik spytał skąd pośpiech w sprawie sprzedaŜy tej nieruchomości? Dlaczego nie ma 
pośpiechu w wybudowaniu nowego przedszkola, skoro taka potrzeba występuje juŜ od kilku 
lat? UwaŜa, Ŝe wybudowanie przedszkola nie jest obowiązkiem prywatnego inwestora,              
a obowiązkiem gminy. JeŜeli więc jest potrzeba przeniesienia obecnego przedszkola do 
innego budynku, naleŜy najpierw wybudować na ul. Meliorantów nowe przedszkole. 
Zaproponowane przez Burmistrza rozwiązania stwarzają wiele pytań i wątpliwości. 
P. Pękul  uwaŜa, Ŝe propozycja Burmistrza jest dobrym pomysłem. Za działkę przeznaczoną 
do sprzedaŜy, gmina powinna uzyskać bardzo dobrą cenę, a przy okazji miasto pozbędzie się 
starego, szpecącego budynku. UwaŜa, Ŝe podjęcie tej uchwały nie stwarza dla nikogo 
Ŝadnego zagroŜenia. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe nie ma Ŝadnego pośpiechu w sprzedaŜy tej 
działki. Gmina szuka jak najlepszego rozwiązania, aby sprzedać korzystnie działkę, rozebrać 
stary budynek i zapewnić jednocześnie miejsca przedszkolakom. UwaŜa, Ŝe proponowane 
rozwiązanie przede wszystkim gwarantuje istnienie przedszkola, a projekt jest korzystny dla 
budŜetu gminy, gdyŜ nie obciąŜa go kredytami. 
P. Nasiadka równieŜ uwaŜa, Ŝe jest to dobre rozwiązanie dla gminy. To inwestor więcej 
ryzykuje niŜ gmina. SprzedaŜ działki i rozbiórka budynku przedszkola poprawi estetykę 
miasta, gdyŜ budynek na zewnątrz nie prezentuje się najlepiej.  
P. Łysik uwaŜa, Ŝe to co powiedział radny Nasiadka, Ŝe przedszkole jest barakiem, obraŜa 
panią Dyrektor i rodziców dzieci chodzących do tego przedszkola. 
P. Nasiadka poinformował, Ŝe jego wypowiedź odnosi się do wyglądu budynku na 
zewnątrz, a nie do prowadzenia przedszkola przez P. Dyrektor. Wie doskonale, Ŝe 
przedszkole jest bardzo dobrze prowadzone i nie ma co to tego Ŝadnych zastrzeŜeń. 
P. Piórkowska poinformowała, Ŝe jest zwolenniczką rozwiązań zaproponowanych przez  
Burmistrza. Po przedstawionych wyjaśnieniach jest spokojna o zabezpieczenie ciągłości 
trwania przedszkola i o to Ŝe powstanie nowe. UwaŜa, Ŝe trzeba zaufać Burmistrzowi. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12,  przeciw – 2, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVI/427/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                  
w trybie przetargu nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. 
 
13) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty z tytułu sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe z wnioskiem o udzielenie 
bonifikaty w wysokości 80% wystąpili Państwo Podleś, posiadający w uŜytkowaniu 
wieczystym nieruchomość gruntową w Wyszkowie przy ul. Kościelnej 1. Nieruchomość ta 
składa się z dwóch działek o powierzchni 58 m² oraz 218 m².Proponowana wysokość 
bonifikaty wynosi 80% od ceny 3.291 zł.  
P. Abramczyk przedstawił negatywną opinię  Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 0,  przeciw – 10, wstrzym.się – 4), 
odrzucili uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty z tytułu 
sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 
Gminy Wyszków. 
 
14) P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie sposobu konsultowania projektów aktów prawa 
miejscowego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie. 
Poinformowała, Ŝe konsultacje odbywać się będą w formie otwartego spotkania oraz 
przyjmowania pisemnych uwag do projektów aktów prawa miejscowego. Wyniki 
konsultacji mają dla organu stanowiącego charakter wyłącznie opiniujący. 
P. Mickiewicz spytał, czy w § 1 pkt 2 lit. a  zamiast 7 dni nie moŜe być 10 dni? Czy 
udziału w konsultacjach nie moŜna zgłosić równieŜ przez telefon? Czy moŜna skrócić 
termin zgłaszania udziału w konsultacjach z 48 godz. do 24 godz.? 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe moŜna wpisać w § 1 pkt 2 lit. a  10 dni, ale to wydłuŜy 
wszystkie pozostałe terminy. Natomiast co do zgłoszeń przez telefon i skrócenia terminu 
z 48 godz. na 24 jest to równieŜ moŜliwe.  
P. Mickiewicz zgłosił wniosek formalny, aby w § 1 pkt 2 lit. a  projektu uchwały 
zamiast 7 dni wpisać 10 dni. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8,  przeciw – 0, wstrzym.się – 4), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 
P. Mickiewicz zgłosił następny wniosek formalny, aby § 1 pkt 3 brzmiał: „Udział                  
w konsultacji w formie otwartego spotkania, naleŜy zgłosić przez wysłanie wiadomości  
e-mail na adres gmina@wyszkow.pl lub telefonicznie, nie później niŜ 24 godz. przed 
planowanym terminem konsultacji”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 4,  przeciw – 3, wstrzym.się – 7), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie sposobu 
konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi 
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oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie z naniesionymi poprawkami. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli uchwałę nr LVI/428/10 w sprawie sposobu konsultowania projektów aktów 
prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami,                          
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego                                 
i o wolontariacie. 
 
15) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                           
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom połoŜonym               
w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe proponuje się nadanie nazwy „Sasankowa” ulicy połoŜonej 
w Wyszkowie oraz nazwę „Plac Jana Pawła II” skwerowi zlokalizowanemu przy Kościele 
Św. Idziego w Wyszkowie. 
Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                                   
i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Łysik poinformował, Ŝe na Komisji Oświaty i Spraw Społecznych został przegłosowany 
wniosek, aby zmienić nazwę „Plac Jana Pawła II” na „Skwer Jana Pawła II”. 
P. Karpiński poinformował, Ŝe to on wystąpił z wnioskiem o nadanie nazwy „Jana              
Pawła II” na prośbę grupy mieszkańców Wyszkowa i po konsultacji z ks. proboszczem 
Waldemarem Krzywińskim. 
P. Pekul poinformował, Ŝe nie jest przeciwny nadaniu nazwy „Skwer Jana Pawła II”, ale 
uwaŜa, Ŝe miejsce noszące imię Jana Pawła II powinno być wyjątkowe, centralnie połoŜone, 
gdzie krzyŜują się szlaki komunikacyjne.  
P. Abramczyk spytał, czy wpłynęły inne wnioski o nadanie nazwy temu skwerowi? 
P. Bielawski – przedstawiciel Ligi Morskiej i Rzecznej poinformował, Ŝe kilka lat temu 
Liga złoŜyła wniosek do Burmistrza o nadanie nazwy ulicy imieniem zasłuŜonego 
wyszkowianina ppor. mar. Kazimierza Deptuły. Przypomniał, Ŝe w październiku 2009 r. 
Bractwo Ligi Morskiej i Rzecznej zwróciło się do Przewodniczącego Rady Miejskiej             
z wnioskiem o nadanie temu miejscu nazwy „Bulwar ppor. Mar. Kazimierza Deptuły”. 
Nazwa miała zostać nadana z chwilą wybudowania bulwaru. UwaŜa, Ŝe właśnie ten plac 
przed Kościołem jest odpowiednim miejscem do upamiętnienia zasług Pana Deptuły.  
P. Kowalewski - przedstawiciel Ligi Morskiej i Rzecznej przeczytał pismo, które zostało 
skierowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 2007 r.  
P. Głowacki, który w 2007 r. sprawował funkcję Przewodniczącego Rady, poinformował, Ŝe 
do Banku nazw ulic zostało zgłoszone, aby nazwa bulwar obejmowała odcinek między 
mostem drogowym a kolejowym. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe projekt uchwały o nadanie nazwy skwerowi został 
przygotowany zgodnie ze złoŜonym wnioskiem. 
P. Kacperski uwaŜa, Ŝe złoŜone wnioski dotyczą dwóch róŜnych miejsc. „Bulwar” powinien 
odnosić się do części nadbuŜańskiej, natomiast skwer przed kościołem to odrębna część 
ciągu spacerowego. 
P. Mickiewicz uwaŜa, Ŝe głosowanie nad tą uchwałą naleŜy odłoŜyć do czasu wyjaśnienia 
powstałych wątpliwości. 
P. Abramczyk zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do ponownego 
rozpatrzenia przez komisje rady.  
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P. Głowacki ponownie przypomniał, Ŝe wniosek Bractwa Ligi Morskiej i Rzecznej dotyczył 
bulwaru a nie placu przed Kościołem. 
P. Abramczyk wycofał zgłoszony wcześniej wniosek formalny. 
P. Łysik zgłosił wniosek formalny aby w projekcie uchwały w sprawie nadania  nazw 
ulicom połoŜonym w Wyszkowie w § 1 pkt 2 słowo „Plac” zastąpić słowem „Skwer”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 
ulicom połoŜonym w Wyszkowie z naniesioną poprawką. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli uchwałę nr LVI/429/10 w sprawie nadania nazw ulicom połoŜonym                          
w Wyszkowie. 
 
Ad. 9. 
Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił informację Burmistrza Wyszkowa o przebiegu 
wykonania budŜetu za I półrocze 2010 r. Przeczytał Uchwałę Nr 317/O/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 września                  
2010 r., która wydała pozytywną opinie w sprawie w/w informacji (uchwała stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu). Następnie poinformował, Ŝe dochody w I półroczu 2010 r. 
wykonano w wysokości 42.632.004,25 zł co stanowi 46,45% planu rocznego, natomiast 
wydatki wykonano w wysokości 37.310.741,88 zł, co stanowi 36,40% planu rocznego. 
Szczegółowa informacja realizacji budŜetu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 10. 
P. Łysik - w związku z przyjętą uchwałą w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie 
przetargu nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Wyszków 
(nieruchomość z przedszkolem „Słoneczko”) spytał: 
1. Co w sytuacji kiedy koszt wybudowania przedszkola przy ul. Meliorantów będzie niŜszy 
niŜ wartość, za którą nabędzie ją nowy właściciel? 
2. Co w sytuacji, kiedy koszt wybudowania przedszkola przy ul. Meliorantów będzie 
wyŜszy niŜ wartość, za którą nabędzie ją nowy właściciel? 
3. Co z kaucją, która będzie ustanowiona na Księdze Wieczystej po oddaniu nowej 
placówki? 
P. Łysik poprosił Burmistrza o odpowiedź na piśmie na powyŜej zadane pytania. 
Następnie P. Łysik – zgłosił wniosek o wystąpienie do inwestora przebudowy ul. Serockiej, 
aby na odcinku ul. Piłsudskiego – Zapole zamknąć ruch dla samochodów cięŜarowych                   
o ładowności powyŜej 2,5 t (z wyjątkiem pojazdów budowy). 
P. Głowacki – spytał, jakie są losy III i IV etapu obwodnicy śródmiejskiej (pozyskiwanie 
funduszy, wykupy gruntów, przewidywane terminy realizacji itp.)? -odpowiedź na piśmie. 
P. Kacperski – zgłosił wniosek, aby wydłuŜyć czas działania sygnalizacji świetlnej dla 
przejazdu ulicą Pułtuską (obecnie dłuŜej palą się światła dla ruchu ulicą 11 Listopada). 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe na jego ręce, od Tadeusza 
Bronakowskiego – Bp Pomocniczego ŁomŜyńskiego wpłynęło zaproszenie dla wszystkich 
radnych do wzięcia udziału w Diecezjalnym Spotkaniu Parlamentarzystów, Samorządowców             
i pracowników Administracji z terenu Diecezji ŁomŜyńskiej. Spotkanie odbędzie się                            
2 października 2010 r. w kościele pw. KrzyŜa Świętego w ŁomŜy. Szczegóły moŜna uzyskać 
w Biurze Rady Miejskiej. 
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Ponadto poinformował, Ŝe do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo od „Stowarzyszenia 61”                  
w sprawie moŜliwości skorzystania z serwisu dot. wyborów samorządowych w 2010 r. 
Pismo równieŜ jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Ks. Krzywi ński podziękował radnym za podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy placowi 
przed kościołem „Skwer Jana Pawła II”. 
 
Ad. 11. 
O godz. 14.35 uznając porządek obrad LVI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
      Protokołowała                                Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                          Jan Abramczyk                                Józef Biernacki 


